
STYREMØTE HORTEN IDRETTSRÅD 
06.01.2025 

[Falkheimen] 

 

Til stede: Line Berger, Sverre Norberg, Erik Sagvik, Thomas Grosberghaugen, Marius Lillebø, 

Arnt Egeland 
 

Forfall:  Marius Bugge, Tove Tangen, Tuva Enea Edvardsen, Kirsti Jansson, Martin Nygaard, 

Sven-Erik Petersen, Oddvar Thuve, Karin Bang Sanne, 

 

 

SAKER 

 

• Styret diskuterte vedr. å lønne en 20% stilling som leder av HIR, og vedtok å sende søknad til 

Horten kommune 

 

• Dato for Årsmøtet settes til mandag 10.03.2025 kl. 1800 i Lystlunden Stadion 

o Line og Erik tar ansvaret for «cateringen».  Arnt handler inn 

o Invitasjon sendes ut til alle klubbene 

o Husk oppdatering av Klubblista 

 

• Forslag til Lovisapokalen – Arnt finner kriteriene 

o Foreløpig forslag Ingvild Gåsekjønn 

o Ytterligere kandidater diskuteres på neste styremøte 

 

• IT 

o NIF har mange gode systemer 

o Styret diskuterer HIR’s behov (hvilke funksjoner) på neste styremøte 

 

• Innetreningstider 

o Horten kommune kaller inn til dialogmøte i april 2025 

o Line har laget møtereferat fra møte med Line, Marius L, Sven-Erik og Turid 

o HIR mener at Horten kommune bør installere Nytt Bookingsystem for reservering av 

halltid bør installeres så snart som mulig 

 

• LAM-midler 

o Falk håndball etterlyser innbetaling av ca. NOK 27.000 av de fordelte midlene (midler 

i  hht. medlemstall) 

o Erik sjekker ut dette 

 

• Norges Håndballforbund’s Nasjonale anleggskonferanse 29.01.2025 

o De som ønsker å delta, kan melde seg på 

 

• Diverse 

o Vannavgift ÅIF og Nykirke IF 

▪ Marius sjekker ut med Thomas Kirkhus 

▪ Saken tas opp igjen på neste styremøte 

 

• Neste styremøte ble avtalt onsdag 29.01.2025 kl. 1800 på Falkheimen 


